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Räkenskapsåret 2021-22 
 
FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE 
Styrelsen för Fornbods Samfällighetsförening lämnar härmed sin redovisning för 
föreningens verksamhet från juni 2021 till maj 2022. 
P g a pandemin hölls inga årsmöten 2020 och 2021, men styrelsen skickade ut 
förvaltningsberättelser. Dessa samt revisorernas berättelser publicerades och finns 
tillgängliga på hemsidan. 
 
Styrelse  
Styrelsen har från 2019– 07 - 22 utgjorts av: 
Pierre Dunbar, Värmdö, ordförande 
Sven Janbrink, Järfälla, sekreterare (avliden 2021) 
Jonas Ljungberg, Malmö, ekonomiansvarig 
Annika Skjöldevald, Huddinge ledamot 
Pontus Ljungberg, Rimforsa, ledamot 
Jan Halvordsson, Mölnlycke, suppleant  
Alexander Horn, Drottningholm, suppleant 
Östen Bohlin, Stockholm, suppleant 
Björn Fjaestad, Stockholm, suppleant 
Urban Norström, Kalmar, suppleant 
 
 
Firmatecknare  
Föreningens betalningar har hanterats i internetbanken av Ella Wikesjö varefter 
Jonas Ljungberg för styrelsen signerat dem för verkställighet. Från och med juni 
2022 handhas Ellas tidigare uppdrag av en anställd vid Löttorpskontoret för 
Revisorerna i Borgholm. Vid kostnadsersättning till styrelse eller revisorer skall 
utbetalning attesteras av minst två ledamöter i förening. 
 
Revisorer  
Revisorer sedan 2019 är Ingela Rådström Muller och Nina Rådström. 
Revisorssuppleanter är Charlotte Halvordsson och Ingvar Jahnson. 
 
Valberedning 
Valberedning är Anders Björlin och Annette Engström. 
 
Styrelsemöten 
Styrelsen har under 2021-22 haft 4 protokollförda möten: 18 augusti, 5 november, 26 
mars, samt 20 juni. Alla mötena har skett digitalt (Zoom). 
 
Medlemmar 
Föreningen har 158 anslutna fastigheter med sammanlagt 424 andelstal – 
andelstalet fastställs av Lantmäteriet beroende på fastighetens storlek och läge längs 
vägen. Kontakten med medlemmarna sker numera till övervägande del via e-post, 
vilket drastiskt reducerat kostnaderna för utskick. 
 



Vägunderhåll o d 
Håkan Elneus, som är bofast vid Horns kustväg, och Jonas Ljungberg har under 
verksamhetsåret samordnat vägunderhållet. Under året har vägen skrapats, saltats 
och behandlats med vält den 1 juli (2021) och 23 november. P g a att Eon 
meddelade att de skulle lägga ner elkabel i vägen under maj månad uppsköts den 
gängse skrapningen inför sommaren till mitten av juni. Vid detta tillfälle grusades 
dessutom sträckan mellan färisterna vid Fornbod och mot Ålkistan, där vägen varit 
sämre. Grusningen genomförs med kalkstenskross och resultatet ska utvärderas 
innan nästa mer omfattande grusning genomförs (trol. hösten 2023 ifall beslut om 
beläggning inte fattas).   
 
Potthålen som varje höst-vinter uppkommer på den belagda biten av vägen i Byrum 
lagades i maj, men med mindre lyckat resultat, varför lagningen reklamerats.  
 
För att få ned hastigheten på Horns kustväg begärde styrelsen i juni 2021 hos 
Länsstyrelsen att den nuvarande 50-gränsen ska sänkas till 40. Efter ett platsbesök i 
november (!) avslog Länsstyrelsen vår begäran. Styrelsen satte därför inför 
sommaren (2022) upp blå skyltar med rekommendation om 40, med början strax norr 
om Alvedsjöbodar och norr om Ålkistan samt tre påminnelseskyltar däremellan.  
 
Förra sommaren var framkomligheten stundtals mycket dålig p g a parkerade bilar i 
vägkanterna söder om Byrum. Orsaken var att markägaren (byn Byrums 
samfällighet, alltså inte Byrum sandvik) blockerat den tidigare parkeringen. När 
styrelsen insåg att inga myndigheter gjorde något åt saken tog vi kontakt med 
Borgholms kommun, som var märkligt ovetande men agerade snabbt och erbjöd 
Byrums samfällighet en lösning för att åter öppna parkeringen. Byrums samfällighet 
satte sig emellertid på tvären, men i maj 2022 såg det ut som en lösning nåtts och 
vår förening bidrog genom Håkan Elnéus till att ordna parkeringen. Dock satte sig 
Byrums samfällighet på nytt på tvären (vägrade skriva under den muntliga 
överenskommelsen med Borgholms kommun). Om inte parkeringen kan öppnas före 
midsommar begär styrelsen att kommunen sätter upp P-förbudsskyltar och 
kontrollerar efterlevnaden.  
 
 
Ekonomi 
Ella Wikesjö, Företagshuset i Löttorp, har under verksamhetsåret upphandlats att 
sköta föreningens ekonomi och bokföring. 
Vägunderhållet (inom parentes 2020/21) har uppgått till 185 613 (423 746). 
Omkostnader, vilka omfattar administration och ersättningar, uppgår till 39 434           
(61 453).  
 
Den frivilliga avgiften om 250 kr per andel, som styrelsen föreslog då inget årsmöte 
hölls och kunde besluta om någon obligatorisk utdebitering, inbringade 51 830 (0). 
Stenindustrin har fakturerats för 2021 med 4 kronor per fraktat ton sten och grus, 
enligt gällande avtal, 7 308 kr (8 594). 
 
Bidrag från staten 122 171 kr (112 839) samt kommunalt vägbidrag 25 085 kr         
(22 017), vilket ger ett resultat för 2021/2022 på 3 535kronor (minus 324 760 kronor) 
som föreslås balanseras i ny räkning. 
 



Föreningens ekonomiska ställning framgår av bifogade balans- och resultatrapporter, 
samt den förenklade sammanställningen med budget, för räkenskapsåret juni 2021 – 
maj 2022. Summan av banktillgångar uppgår till 532 537 kronor (529 002). Ökningen 
i banktillgångar med 3 535 (-324 760) kronor motsvarar årets resultat. 
 
Budget för 2022-23 
Av bifogade sammanställning framgår årets budget och utfallet samt förslag till 
budget för det påbörjade räkenskapsåret. Budget för 2022 – 2023 föreslås i 
kolumnen längst till höger. Beslutar årsmötet om beläggning av vägen med indränkt 
makadam måste budgeten justeras i enlighet med separat redovisad beräkning. 
 
 
Zoom 2022 – 06 – 20 
 
 
Styrelsen 
/ Pierre Dunbar Annika Skjöldevald Jonas Ljungberg 
Ordförande 
 
Östen Bohlin Björn Fjaestad Jan Halvordsson  
 
  Urban Norström  
 

 

 

  



 

 
 



 
 


